
Aan het college van Burgemeester en wethouders van Goirle 
 
 
Deze mail wordt u door mij gezonden namens het bestuur van buurtvereniging SpaGoZa (straten 
Spaansehoek, Goorweg en Zandeind) te Riel. De klacht is de ernstige gevaarlijke situaties die wij 
dagelijks ervaren bij het verkeer in het Zandeind en dan met name als gevolg van de twee grote 
betonblokken die op het wegdek zijn geplaatst om de snelheid van de auto's te remmen. Deze 
blokken zijn ongeveer een jaar geleden geplaatst omdat er klachten waren over de snelheid van de 
auto's in dit traject. Dit was een proef om te kijken of het werkt. Nooit is met ons gecommuniceerd 
over de mogelijkheid dat dit een definitieve oplossing zou kunnen zijn. Het is onduidelijk wat onze 
bezwaar- en of beroepsrechten zijn tegen deze situatie. 
Gebleken is dat de gemiddelde snelheid inderdaad wat minder is geworden en ambtelijk is 
geconcludeerd dat daarmee de proef geslaagd is en dat de blokken dus moeten blijven liggen. 
Daarbij wordt echter geheel voorbij gegaan aan de buitengewoon gevaarlijke situaties doordat auto's 
zich moeten manoeuvreren op de tegemoetkomende fietsers die daardoor of gedwongen worden op 
het trottoir te gaan rijden (maar aan een kant aanwezig). Veel kinderen moeten via deze route naar 
school en wij vinden de huidige verkeerssituatie absoluut onverantwoord en vrezen dat grote 
ongelukken niet uit kunnen blijven.  
De gemiddelde snelheid gaat weliswaar achteruit, maar dat is een gemiddelde van hogere snelheid 
door degenen die menen dat zij als eerste door de sluis moeten en de lagere snelheid door de 
chauffeurs die op hun beurt wachten. Ook dat levert talloze irritaties op. Zelfs komt het voor dat 
auto's rijdend richting Gilze de eerste betonblok rechts passeren, rijdend deels over het trottoir.. Ook 
dit heeft al tot bijna ongelukken geleid. 
Als er een rustige verkeerssituatie is valt het mee, maar tijdens de spits en als er files zijn op de A58, 
is het erg druk in het Zandeind en is het er onverantwoord gevaarlijk. 
Wij vragen u tijdens deze tijdstippen zelf een op en neer te fietsen. Zodra u dit ervaren heeft zult u 
begrijpen dat dit zo echt niet langer kan. 
 
Wij hopen spoedig van u een reactie te mogen ontvangen. 
Een afschrift van deze mail  is ook gezonden aan de gemeenteraad. 
 
Met vriendelijke groeten 
 
inwoner 
 
 


